
11ورزش سالپنجم
شماره1331

سه شنبه 
1401 .05 .04
26ذی الحجه   26/1443 جولای 2022

a r m a n m e l i . i r

دیدگــــــاه

شاهرخبیانی
کارشناس فوتبال  

گفـــتوگـــو

 هیات اجرایی کمیته ملی المپیک به  
نمایندگان وزارت ورزش رأی نداد!

ایسنا: نمایندگان وزارت ورزش موفق 
نشدند از هیات اجرایی برای معرفی به عنوان 
خبره ورزشی در مجمع انتخاباتی کمیته ملی 
المپیک رأی بگیرند. در جلسه هیات اجرایی 
کمیته ملی المپیک، خبره های ورزشی برای 
مجمع ششم شهریور انتخاب شدند. مجید 
... سجادی،  شایسته، مجید کیهانی، نصرا
مهین فرهادی زاد و فریبا محمدیان نفراتی 
هستند که توسط هیات اجرایی انتخاب شدند.  
وزارت ورزش هم دو گزینه در لیست خبره های 
پیشنهادی به هیات اجرایی داشته است که در 
نهایت هیچکدام رأی نیاوردند. محمد پولادگر، 
معاون قهرمانی وزارت ورزش در بخش انتخاب 
۲ خبره، کاندیدا بود که هیچ آرایی از هیات 
اجرایی دریافت نکرد. مریم کاظمی پور، معاون 
بانوان وزارت ورزش برای ۲ خبره زن، کاندیدا 
بود که رأی بسیار پایینی از هیات اجرایی 
گرفت. به این ترتیب نمایندگان وزارت ورزش 
موفق نشدند از هیات اجرایی کمیته ملی 
المپیک رأی بگیرند. این اتفاق در حالی رخ 
داده است که در ادوار گذشته نمایندگان 
پیشنهادی و مورد حمایت وزارت ورزش بدون 
هیچ چالشی به عنوان خبره انتخاب و در مجمع 
انتخاباتی کمیته ملی المپیک حاضر می شدند. 

محمد نصرتی بازیکن سابق تیم ملی فوتبال 
کشورمان در خصوص شباهت بین جام جهانی 

۲006 و تیم ملی کنونی صحبت کرد.
  این صحیح است که بازیکن درباره 

تیم ملی نظر بدهد؟
این  نیست.  مشخص  فدراسیون  رئیس 
رأس  در  استقلال  عدم  به خاطر  مشکلات 
فدراسیون است. وقتی فدراسیون مثل کوه 
پشت سرمربی تیم ملی باشد، بازیکن به خودش 

اجازه واکنش نمی دهد. 
  نظر کمیته فنی درباره »اسکو« را 

چطور ارزیابی می کنید؟
بگویند  اعضای کمیته فنی می توانستند 
»اسکو« چیزی را که مدنظر ما بوده است، 
نتوانسته ارائه کند. داشتن یا نداشتن صلاحیت 
برای اعضای شورای شهر یا نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی به کار برده می شود! اعضای 
کمیته فنی شفاف صحبت نکردند و تیم ملی را با 

حاشیه روبه رو کردند. 
  به نظر می رسد مربیان کروات اقتدار 
لازم در برخورد با یک سری مسائل را 

ندارند. 
درست می گویید، دلیلش این است که 
کرواسی به لحاظ سیاسی، اقتصادی و... کشور 
قدرتمندی نیست. اگر کارلوس کی روش در 
تیم ملی می تازید به خاطر نتیجه گرفتن بود، در 
بازی با اردن در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
تنها مهدی محمدنبی همراه تیم ملی آمد و کسی 

برای تیم ملی ارزش قائل نبود. 
  تجربه کی روش در منچستر به کارش 

نمی آمد؟
در شرایطی که کی روش سرمربی تیمی 
مثل رئال مادرید بود و دستیار فرگوسن در 
منچستریونایتد، وقتی نتیجه نمی گرفت کسی 
کی روش را حساب نمی کرد. او بعدها کمیته 
رسانه ای قوی برای خودش درست کرد و او را 
حمایت می کردند. کی روش رزومه پرُوپیمانی 
داشت، من در جام جهانی ۲006 بازیکن تیم ملی 
بودم و می دیدم که وقتی برانکو چیزی می گفت، 
برخی بازیکنان آن را وتو می کردند. برانکو آن 
مقطع غنی نشده بود، ولی بعدها از تجربیاتش 

استفاده کرد و در پرسپولیس موفق شد. 

خارجازمستطیلسبز

 محمد نصرتی: 
  اعضای 

 کمیته فنی شفاف 
صحبت نکردند

خبــــــر
 »کلوپ« قول قهرمانی داد

یورگن کلوپ اعلام کرد که لیورپول اکنون 
ترکیب خود را مشخص کرده است. سرمربی 
لیورپول توضیح داد که آنها هیچ قصدی برای 
خرید بیشتر ندارند مگر اینکه بازیکنی مصدوم 
شود یا در آخرین لحظه بازیکنی بخواهد برود. 
در نقل وانتقالات داروین نونز، مهاجم اروگوئه ای 
و فابیو کاروالیو، هافبک تهاجمی ۱۹ ساله به 
آنفیلد آمده اند. یورگن کلوپ اظهارکرد: تیم من 
کامل شده است. او در صحبت هایی گفت: مگر 
اینکه بازیکنی مصدوم شود یا در آخرین لحظه 
بازیکنی بخواهد برود. تنها در این صورت خرید 
خواهیم داشت. ما در شرایطی هستیم که همیشه 
نمی توان با یک تیم ۱۱ نفره جلو رفت. شما در 
طول دیدارهای فصل به خون تازه و پاهای تازه 
نیاز دارید. سیتی در وضعیتی مشابه ما قرار دارد 
و ما این کار را به روش مشابه آنها انجام دادیم. 
سیتی و لیورپول بازیکنان خوب زیادی دارند و 
مهم استفاده درست از آنهاست. او افزود: هدف 
اصلی در این لیگ در درجه اول و مهم تر از همه 
همیشه این است که جواز حضور در لیگ قهرمانان 
اروپا را به دست آوریم که دشوار است. وقتی به 
آن رسیدید و سپس برای عنوان قهرمانی باید 
بجنگید. همه می خواهند لیگ برتر را ببرند اما من 
نمی دانم چه تیمی به این هدف می رسد. ما قطعا 
به دنبال آن هستیم. تا بهترین فصل ممکن را 
داشته باشیم و واقعا مشتاقانه منتظر آن هستیم.

 انتقاد کمیسیون اصل 90  از تایید صلاحیت »تاج«! 

ورود بهارستان به انتخابات فدراسیون 
آرمان ملی: حاشیه های انتخابـــــات 
فدراسیون فوتبال هر روز بیشتر می شود. این 
بار نوبت بهارستان نشینان است که در مورد 
این انتخابات و البته حضور »مهدی تاج« 

اظهارنظر کنند. 
  نظر رئیس کمیسیون اصل 90

رئیس  پژمانفر،   .. . نصرا حجت الاسلام 
کمیسیون اصل ۹0 مجلس به تایید صلاحیت 
مهدی تاج برای نامزدی رئیس فدراسیون 
فوتبال واکنش نشان داد. وی در صفحه 
شخصی توئیتر خود نوشت: »تا زمانیکه پرونده 
فساد قرارداد »ویلموتس« تعیین تکلیف نشده 
و افراد از اتهاماتی که متوجه آنان شده، تبرئه 
نشوند، حضور این افراد مذکور در فدراسیون 

فوتبال قانونی نیست.« 
  صحبت دبیر کمیسیون

دکتر هاجر چنارانی، دبیر کمیسیون اصل 
۹0 درباره انتخابات فدراسیون فوتبال عنوان 
کرد: قبل از هر چیز یک نکته مهم باید بگویم 
و آن اینکه امسال سال بسیار مهمی برای 
فوتبال کشور است. به جز موضوع حساس و 
مهم جام جهانی، مسائل حساس و کلیدی 
دیگری هم مطرح است. وی ادامه داد: مساله 
اساسنامه فدراسیون فوتبال هنوز رفع نشده 
است. ماجرای پول های بلوکه شده فوتبال 
ایران سال هاست در فیفا مانده و باید تدبیری 
هم در بحث بانوان اندیشیده شود.  چنارانی 
خاطرنشان کرد: نگاه مجلس شورای اسلامی، 
یک نگاه ملی است. ما از شخص خاصی در روند 
انتخابات حمایت نمی کنیم اما بر این باوریم 
فردی باید رئیس فدراسیون شود که تجارب 
بالایی دارد و در حوزه بین المللی هم شناخته 
شده و ارتباطات زیادی دارد.  هاجر چنارانی 
تاکیدکرد: امیدوارم با حضور سه کاندیدای 
تایید شده شاهد رقابت خوبی در جهت اعتلا 
سطح فوتبال کشور باشیم و در نهایت فوتبال 

ایران در جایگاه رفیع خود بایستد. 
  صحبت رئیس فراکسیون ورزش

درباره  فروردین،  محمدمهدی  دکتر 
انتخابات فدراسیون فوتبال عنوان کرد: هشتم 
شهریور سالجاری یکی از مهم ترین روزهای 
تاریخ فوتبال است. من به عنوان یک عضو از 
خانواده بزرگ فوتبال بسیار امیدوارم در این 
روز با نگاه ویژه مجمع فدراسیون، انتخابی 

مناسب برای آینده فوتبال کشور انجام شود. 
وی ادامه داد: نگاه همه دنیا تا چندماه دیگر 
به جام جهانی معطوف خواهد بود. باید همه 
دست به دست هم بدهیم تا بتوانیم تیم ملی را 
با بهترین برنامه ریزی و امکانات راهی دوحه 
کنیم. بدون شک، با استقرار رئیس فدراسیون 
در روز 8 شهریور کل مردم و خانواده فوتبال 
از تیم ملی کشورشان پشتیبانی می کنند. 
رئیس فراکسیون ورزش وجوانان مجلس 
درباره اظهارات پژمانفر گفت: من درباره 
شخص خاصی صحبت نمی کنم اما از همه 
همکارانم درخواست دارم اجازه بدهند مباحث 
در حوزه های تخصصی پیش برود. موضوعات 
مربوط به قرارداد سرمربی سابق تیم ملی 
به صورت کامل یک بحث ورزشی است و 
به دلیل عدم پرداخت پول های ما در فیفا 
شکل گرفته است. دکتر فروردین افزود: آقای 
تاج یکی از مدیران باتجربه و متخصص در 
حوزه فوتبال در این کشور است، ایشان از 
جانبازان جنگ تحمیلی و از دلسوزان نظام 
مقدس جمهوری اسلامی است و سال ها در 
این مملکت زحمت کشیده و انصاف نیست 
اینگونه مورد تهاجم قرار گیرد. ایشان امروز 
نماینده فوتبال ایران در کنفدراسیون فوتبال 
آسیا محسوب می شود و افتخار فوتبال کشور 
در مجامع بین المللی است و قطعا باید مورد 
حمایت قرار بگیرد. باردیگر از همه همکارانم 
درخواست می کنم با دوری از اظهارات شتابزده 

و غیرکارشناسی باعث بروز مشکل در سطح 
بین المللی برای فوتبال کشورمان نشوند و 
اجازه بدهند مباحث در حوزه های تخصصی 
پیش برود و مجمع فدراسیون برای آینده 

فوتبال کشور تصمیم بگیرد. 
  پاسخ اولیایی

سیدمحمد کاظم اولیایی در گفت وگو 
با »ایلنا« درباره گفته های اخیر نماینده 
خراسان رضوی در مجلس شورای اسلامی 
درباره انتخابات فدراسیون فوتبال عنوان کرد: 
قبل از هر چیز می خواهم خاطره ای از زنده یاد 
ناصر حجازی را برای آقای پژمانفر نقل کنم. 
روزی حجازی کاندیدای ریاست جمهوری 
شد و پرسیدند چرا این تصمیم را گرفته اید؟ 
او گفت: دیدم سیاسیون به ورزش می آیند 
گفتم ما ورزشی ها هم به سیاست برویم. وی 
ادامه داد: توقع جامعه ورزش از مجلس شورای 
اسلامی موارد دیگری است. اینکه طرح جامع 
نظام باشگاهداری به نتیجه برسد. اینکه 
مساله قانون حق پخش به نفع باشگاه ها و 
فوتبال کشور تغییر کند. اینها همه سال هاست 
راکد باقی مانده اند و هیچ عزمی برای حل 
آنها نیست. اولیایی افزود: اکنون دیگر همه 
می دانند که مشکل بلوکه شدن پول های ما 
در فیفا بوده که باعث شده مربیان زیادی مثل 
استراماچونی، کالدرون، ویلموتس، برانکو و... 
فسخ یکطرفه کنند و بروند. اینها همه به دلیل 
عدم تزریق به موقع منابع مالی بوده است و 

هیچ فرقی در ماهیت میان آنها نیست. اگر 
واقعا درباره یک موضوع بررسی صورت بگیرد، 
باید کل کسانی که در ۲0 سال اخیر در فوتبال 
بوده اند و مثلا قرارداد با این افراد را بسته اند 
هم مورد رسیدگی قرار بگیرند. به صورت 
مشخص فوتبالی ها می دانند که ۲0 میلیون 
دلار در فیفا چقدر می تواند به رشد و پیشرفت 
و توسعه فوتبال کشور کمک کند و امیدوارم 
راهکاری فراهم شود که این پول به کشورمان 
منتقل شود. واقعا نمی دانم تا چه زمانی قرار 
است از هم ایراد بگیریم؟! این پیشکسوت 
مدیریت فوتبال با اشاره به برگزاری انتخابات 
فدراسیون فوتبال خاطرنشان کرد: نمی دانم 
چرا فضای انتخابات فدراسیون فوتبال به 
این سمت وسوی رفته است. چرا نمی آییم 
ویژگی های مثبت افراد را ببینیم؟ الان دیگر 
موعد ثبت نام تمام شده است و باید دنبال 
ویژگی های مثبت کاندیداها باشیم، در حال 
حاضر این فضای به وجود آمده به فوتبال 

کمکی نمی کند. 
  نظر واعظ آشتیانی 

امیررضا واعظ آشتیانی قائم مقام اسبق 
سازمان تربیت بدنی وقت با اشاره به اظهارات 
رئیس  پژمانفر،   .. . نصرا حجت الاسلام 
کمیسیون اصل ۹0 مجلس گفت: باید از 
اظهارات صریح و روشن وی تقدیر کرد. او 
رئیس کمیسیون اصل ۹0 هست و پرونده های 
مختلفی در خصوص تمامی موارد به این 
کمیسیون ارجاع داده می شود. متاسفانه 
یکی از نمایندگان ورزشی به اظهارات او 
واکنش نشان داده که اصلا موافق این رفتارها 
نیستم. این دوستان باید بدانند نمایندگان 
مردم می توانند نظرات خود را آزادانه بیان 
کنند و قرار نیست برای هر اظهارنظر اجازه 
بگیرند. واعظ آشتیانی افزود: از اعضا مجمع 
فدراسیون فوتبال می خواهم از گذشته درس 
بگیرند و براساس اطلاعات و شناخت دقیق 
تصمیم گیری کنند. واعظ آشتیانی در خصوص 
حواشی زیاد انتخابات فدراسیون فوتبال، بیان 
داشت: انتخابات پرچالشی را داریم و هنوز هیچ 
اتفاقی نیفتاده بازی های رسانه ای زرد توسط 
برخی ها شروع شده است که این اصلا خوب 
نیست و باید بررسی شود که چه کسانی این 

بازی ها را شروع می کنند. 

استقلال در خط  حمله تقویت شده است

سخنگوی کمیته فنی فدراسیون فوتبال در پاسخ به 
این سوال که »آیا نگرانی برای آماده سازی تیم ملی وجود 
دارد؟«، گفت: نگرانی که وجود دارد و همه مطلع هستند. 
مشکلاتی وجود داشت که انعکاس هم پیدا کرد. یکسری 
از بازیکنان صحبت کردند که شایسته نبود، البته من رد یا 
تایید نمی کنم و در کمیته فنی اگر تصمیمی هم گرفته شد بر 
همین مبنا بود. باید مدیریت قوی تری صورت می گرفت و اگر 
این مشکلات ادامه داشته باشد، به تیم لطمه وارد می شود. 
ابراهیم قاسم پور اظهارکرد: امیدواریم با تصمیمی که در 

هیات رئیسه گرفته شد یک تغییر و تحولاتی در کادرفنی 
صورت بگیرد تا بی نظمی صورت نگیرد و بین بازیکنان و 
کادرفنی اتحادی به وجود بیاید تا در جام جهانی بتوانیم 
نتیجه دلخواه را بگیریم. من معتقدم با بضاعتی که داریم، 
می توانیم نتایج خوبی در جام جهانی بگیریم. الان دغدغه 
فکری ما بازی تدارکاتی و اردو در فیفادی پیش روست، 
قاسم پور افزود: کمیته فنی تمام مسائل را بررسی کرد و 
فقط مشکلات مدیریتی اسکوچیچ را مدنظر قرار ندادیم و 
مباحث فنی سرمربی تیم ملی را هم بررسی کردیم. تمام این 

مسائل بررسی شد و به این جمع بندی رسیدیم که با توجه 
به نزدیکی به جام جهانی، انتخاب مربی ایرانی برای تیم ملی 
بهتر است . یک موضوعی که مدنظر اعضای هیات رئیسه 
فدراسیون قرار گرفت این بود که می گفتند ما باید یک 
پولی بابت برکناری اسکوچیچ بدهیم و مربی جایگزین هم 
پول دیگری می خواهد و آیا در این زمان کم مربی جدید 
می تواند تغییری ایجاد کند؟ ما با توجه به این مسائل به این 
نتیجه رسیدیم که یک مربی ایرانی که کاریزمای قوی دارد، 
می تواند مشکلات تیم ملی را حل کند که این اتفاق نیفتاد. 
در هر صورت تصمیمی گرفته شده است و ما به آن احترام 
می گذاریم و امیدواریم که این تصمیم به نفع فوتبال ما رقم 
بخورد و به هر صورت اعضای هیات رئیسه این تصمیم را 

گرفته اند و خودشان هم باید پاسخگو باشند. 

ابراهیم قاسم پور: 

هیات رئیسه فدراسیون فوتبال باید پاسخگو باشند

سیدرضا صالحی امیری: 

در انتخابات کمیته ملی المپیک شرکت نمی کنم 
رئیس کمیته ملی المپیک کشورمان اظهارکرد که 
تصمیمی برای شرکت در انتخابات پیش روی این کمیته 

ندارد.
  خبرگان 

سیدرضا صالحی امیری در حاشیه مراسم تجلیل از 
قهرمانان تیراندازی در واکنش به این موضوع که با توجه 
به اینکه خبرگان معرفی شده اند، این موضوع نشان می دهد 
که در انتخابات کمیته المپیک ورود خواهد کرد، خاطرنشان 
کرد: من همچنان که گفته ام بنای حضور در انتخابات را ندارم 
و همه باید تلاش کنید که یک فرد شایسته بیاید و بر کرسی 
کمیته ملی المپیک تکیه بزند و من هم کمک خواهم کرد. 
حرکت و جهشی که در کمیته شکل گرفته با سرعت بیشتری 

با حضور یک فرد شایسته تداوم پیدا کند.
  انتقاد قنبرزاده 

صالحی امیری درباره انتقاد قنبرزاده مبنی بر معرفی 
باشگاه های نساجی و آرارات به عنوان نماینده باشگاه های 
ورزشی در مجمع کمیته ملی المپیک تصریح کرد: در 

صلاحیت آقای قنبرزاده نیست که بگوید چه کسانی انتخاب 
شوند. این در صلاحیت هیات اجرایی است. پیشنهاد با رئیس 
کمیته ملی المپیک است و تصمیم با هیات اجرایی. قنبرزاده 
صلاحیت ورود به اساسنامه و منشور کمیته ملی المپیک را 
ندارد. وی درباره لیست پیشنهادی اش بیان داشت:. من دو 
برابر نیاز، ۱0 نفر را معرفی کردم و طبق اساسنامه این حق با 
هیات اجرایی است که انتخاب کند و اعضای هیات اجرایی از 
میان ۱0 نفر، پنج نفر را انتخاب کردند. اسامی همان هایی بود 

که سخنگو اعلام کرد.
  نقد و اظهارنظر 

رئیس کمیته ملی المپیک در پاسخ به این سوال که تصمیم 
او برای عدم حضور در انتخابات قطعی است یا در آینده ممکن 
است تصمیمش تغییر کند، تصریح کرد: من تصمیمم برای 
عدم ثبت نام در انتخابات قطعی است. صالحی امیری درباره 
اینکه برخی از اهالی ورزش به حضور کیهانی و شایسته 
به عنوان خبرگان ورزشی در انتخابات کمیته ملی المپیک 
معترض بودند، خاطرنشان کرد: این مسائل را از کسانی که 

بحث می کنند سوال کنید. من به عنوان رئیس کمیته 
ملی المپیک مسئولیتم انجام اقدامات قانونی در چارچوب 
اساسنامه است. در چهارونیم سال گذشته آن چیزی که 
توسط کمیته ملی المپیک در چارچوب اساسنامه است و 
هیچگونه مغایرتی وجود ندارد. طبیعی است که ما با سلایق و 
نگاه های مختلفی مواجه هستیم و باید این فضای باز را داشته 
باشیم و این ظرفیت را در خود ایجاد کنیم که همه حق نقد و 
اظهارنظر داشته باشند. من برای همه آنها احترام قائلم و بنای 

پاسخگویی به هیچکس را نداریم.
  حیطه فعالیت 

وی ادامه داد: من در چارچوب اساسنامه فعالیت هایم را 
تعریف کردم و هیچ مرجعی و هیچ شخصیتی تحمیل و اعمال 
نظری در این فرآیندها در چهارونیم سال گذشته نداشته و 
ما مسیرمان مشخص است. درباره انتخابات هم من دو برابر 
ظرفیت معرفی کردم و طبق اساسنامه معرفی با رئیس است و 
انتخاب با اعضای اجرایی. از این تعداد پنج نفر را انتخاب کردند 
و روند کار براساس اساسنامه است، اما اینکه یک عده موافق 
هستند و یک عده مخالف، طبیعی است و اظهارنظر باید برای 
همه آزاد باشد و ما هم بنایی برای پاسخگویی نداریم. کاملا 
برای همه اظهارنظرها احترام قائلم و وقتی خودم اعلام کردم 

بنای ثبت نام ندارم، بقیه مسائل تبدیل به داستان می شود. 

تیم استقلال شرایط خوبی دارد و در نقل وانتقالات هم در 
مجموع خوب عمل کرد، هرچند نفرات مهمی مثل دانشگر 
و حسین زاده را از دست داد که بازیکنان مهمی بودند ولی 
در مجموع با توجه به ورودی، خروجی ها و تمدیدی ها 
فکر می کنم عملکرد باشگاه در نقل وانتقالات مثبت بود. 
در مورد جدایی بازیکنان هم به نظرم خود باشگاه مقصر 
است. دانشگر مدافع خوبی بود و جایگزین کردن چنین 
بازیکنی کار سختی است. اینکه به یکی از رقیبان استقلال 
در راه قهرمانی پیوسته است. از سمت دیگر بازیکنی مثل 
حسین زاده با این شرایط سنی خوب به دلیل داشتن بندی 
در قراردادش می تواند به راحتی جدا شود. برخلاف اینکه 
می گویند پول خوبی به استقلال رسیده به نظرم این بند به 
ضرر استقلال بود و می شد یکی دو سال دیگر با چند برابر 
این رقم حسین زاده را فروخت و نمی دانم چرا چنین بندی 
با این رقم پایین در قراردادش گنجانده بودند. به هر جهت 
استقلال از رفتن این دو بازیکن ضرر کرد. فکر می کنم 
استقلال در خط حمله به خوبی تقویت شده و فصل قبل 
نقطه ضعف تیم خط حمله بود و اینکه استقلال سخت 
و کم گل می زد و بیشتر به خاطر انسجام دفاعی خوب 
نتیجه می گرفت و حالا فکر می کنم این مشکل برطرف 
شده است. به خصوص جذب بازیکنان باتجربه مثل کاوه 
رضایی و سجاد شهباززاده اتفاق خوبی بود که استقلال 
ثمره اش را در لیگ می بیند.  در مورد ساپینتو باید بگویم 
شناختی روی او نداریم و باید صبر کنیم و عملکردش 
را ببینیم. بارها مربیان مطرح وارد ایران شدند و نتیجه 
نگرفتند و از سوی دیگر مربیان کم اسم و رسم تر نتایج 
خیلی خوبی کسب کردند. من با توجه به شنیده ها و اینکه 
می گویند مربی سختگیری است و تمرینات پرفشاری 
برای بازیکنان گذاشته امیدوارم بتواند نتایج خوبی کسب 
کند.  در خصوص وضعیت تیم ملی به نظرم فدراسیون 
باید مدیریت بهتری روی بازیکنان انجام می داد تا کار به 
دودستگی نکشد و حالا کار برای جمع کردن این تیم برای 
هر مربی سخت است. اسکوچیچ نتایج خوبی گرفته است و 
در حال حاضر هم فرصت کافی برای آوردن گزینه دیگری 
نداریم و نباید این جو به راه می افتاد. حالا بحث کی روش 
که روی تیم و بازیکنان شناخت دارد متفاوت است و در 
مورد او هم باید مخفیانه مذاکره انجام می شد و هروقت اگر 
شرایط فراهم می شد قراردادش را امضا می کردند نه اینکه 
بدون داشتن گزینه جانشین بیایند و بگویند اسکوچیچ 
برکنارشده و دوباره او را برگردانند. مربی در این شرایط کار 

از دستش خارج می شود.  

فوتبـــالداخلـــی
  تسنیم: کریم انصاری فرد جایی در برنامه های سرمربی 
آاکِ آتن ندارد و این تیم را در اردوی هلند همراهی نکرد. او 
اکنون به دنبال تیم جدیدی می گردد و باشگاه هایی از یونان 
برای جذب مهاجم ایرانی تلاش می کنند. انصاری فرد ماندن 
در یونان را در اولویت قرار داده است؛ با این حال علاوه بر 
باشگاه هایی از ایران، باشگاه گراس هاپرز سوئیس نیز به 
جذب این بازیکن 3۲ ساله علاقه مند شده است. البته رسانه 
Sport DNA  یونان در خصوص این پیشنهاد نوشت: 
دستمزد سالانه کریم در آاکِ 500 هزار یورو است که 
گراس هوپرز نمی تواند پیشنهادی بیشتر از 300 هزار یورو 
در سال ارائه کند. انصاری فرد اکنون یکسال دیگر با زرد و 
مشکی پوشان آتن قرارداد دارد و باشگاه آاکِ برای فروش او 

مبلغی را طلب خواهد کرد. 
 

                  تمرین بدون تعطیلی 
ماتیس دی لیخت و سادیو مانه، 2 ستاره جدید بایرن  
تعطیلی ندارند. در روزی که سرمربی جوان بایرن به 
بازیکنان این تیم استراحت داده بود، مانه و دی لیخت یک 
جلسه تمرینی اضافی در کمپ تمرینی باشگاه انجام دادند.

 

            دوستی
 افشین پیروانی سرپرست پرسپولیس و بیژن طاهری 
سرپرست استقلال در مراسم قرعه کشی کنار یکدیگر 
نشستند. طاهری در سفری یک روزه اردوی استقلال در 
ترکیه را ترک و به تهران رسید تا در قرعه کشی حاضر باشد.

                           برد پرگل 
پاری سن ژرمن که با کادر جدید فنی و مدیریتی خود در 
فصل پیش رو به دنبال طلسم شکنی در لیگ قهرمانان است، 
اردویی در ژاپن برپا کرده و  شاگردان کریستوف گالتیه 

موفق شدند با نتیجه 2-6 از سد گامبااوزاکا عبور کنند.

ت
شــ

سنو
عک

بیــنالمــلل

  به گزارش نشریه اسپورت کاتالونیا؛ برخلاف برخی 
از مسئولان و هواداران بایرن مونیخ که تصمیم روبرت 
لواندوفسکی برای ترک بایرن مونیخ و پیوستن به بارسلونا را با 
توجه به تضمین شده بودن موفقیت های فردی و تیمی او در 
تیم باواریایی، غیرقابل درک می دانند، توماس مولر هم تیمی 
پیشین بازیکن لهستانی به او برای پافشاری به این جابه جایی 
حق داد. مولر درباره جدایی لواندوفسکی از بایرن مونیخ و 
رفتن او به بارسلونا اظهارداشت: تمام طرفین تصمیم گرفتند 
که لواندوفسکی باشگاه را ترک کند. برای این جابه جایی هم 
دلایل قابل قبولی وجود داشت. با این حال بدون شک رفتن 
او ما را با این سوال مواجه خواهد کرد که با رفتن بازیکنی 
که همیشه در هر فصل 30 تا 50 گل برای ما می زد، تیم ما 
چگونه خودش را با شرایط جدید وفق خواهد داد. مولر در 
ادامه به محوری بودن نقش لواندوفسکی در تاکتیک های 
بایرن مونیخ اذعان کرد و افزود: زمانی که شما بازیکنی در 
سطح »لواندو« در تیم تان داشته باشد، تغذیه او کاری است 
که همه می خواهند انجام دهند. اکنون اما با رفتن او، شرایط 
تغییر خواهد کرد و من هم دوست دارم ببینم که خط حمله 
جدید تیم بدون او چگونه شکل می گیرد. ستاره لهستانی 
باواریایی ها تاکید کرد: لواندو رفته اما قرار نیست که ما تا 6 
ماه دیگر اینجا بنشینیم و بهانه بیاوریم که تعداد گل های مان 
به خاطر رفتن او کم شده و این مشکل تیم ماست و... الان ما 
۱0 نفره شده ایم. رفتن او فرصت بازی را در اختیار بازیکنان 
دیگر قرار می دهد. شاید تعداد گل های مان کمتر شود اما 
معنایش این نیست که بایرن مونیخ دیگر تیم موفقی نخواهد 
بود. قبلا هم این اتفاق رخ داده است. مثلا وقتی ماریوگومز 
رفت و مانژوکیچ جای او را گرفت. مانژو به اندازه گومز گل نزد 

اما ما با او سه گانه و شکست ناپذیر بودیم.


